

Sonndes, den 12. Mäerz 2023
Visite guidée vun der Fotoausstellung
“THE FAMILY OF MAN” vum Edward Steichen
am Schloss zu Klierf



D’Kulturkommissioun vun der Gemeng Schëtter organiséiert ee kulturellen Ausfluch op Klierf fir d’Fotoausstellung „The Family of Man“ kucken ze goen. D’Ausstellung ass bekannt als déi gréisste Fotoausstellung vun allen Zäiten a gehéiert zum kulturelle Patrimoine vun der UNESCO.

Départ vum Bus um 13h30. Rendez-vous um 13h15 virun der Gemeng (Place de l’Église).
D’Visite guidée dauert 1h30 an um 18:30 fiert de Bus zréck op Schëtter.

Dësen Ausfluch gëtt lech vun der Schëtter Gemeng offréiert.

Umelle kennt Dir lech bis de 1. Mäerz 2023 per Telefon: + 352 621 161 639 (vun 14-16h)
oder per Email op: sfischer@pt.lu

La commission de la culture de la commune de Schuttrange organise, dimanche le 12 mars 2023, une excursion culturelle à Clervaux pour aller voir l'exposition photo "The Family of Man". L'exposition est connue comme la plus grande exposition de photos de tous les temps et appartient au patrimoine culturel de l'UNESCO.

**Départ du bus à 13h30. Rendez-vous à 13h15 devant la commune (place de l'Eglise).
La visite guidée dure 1h30 et à 18h30 le bus revient à Schuttrange.
Cette excursion vous est offerte par la commune de Schuttrange.**

Inscrivez-vous jusqu'au 1 mars 2023 par téléphone au : + 352 621 161 639 (de 14-16h)
ou par email au : sfischer@pt.lu

The cultural commission of the commune of Schuttrange is organising a cultural excursion to Clervaux on Sunday March 12th, 2023, to see the photo exhibition "The Family of Man". The exhibition is known as the greatest photo exhibition of all time and belongs to the cultural heritage of UNESCO.

The bus leaves at 1:30 p.m.. We will meet at 1:15 p.m. in front of the commune (place de l'Eglise). The guided tour lasts 1.5 hours and at around 6.30 p.m. the bus returns to Schuttrange. This excursion is offered to you by the commune of Schuttrange.

Please register until March 1st, 2023 by telephone: + 352 621 161 639 (from 2 - 4 p.m.)
or by email: sfischer@pt.lu